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Kære Andreas Keil  
 
Tak for din henvendelse fra den 2. februar 2021 til teknik‐ og miljøborgmester Ninna Hedeager Olsen om 
byggesagen vedr. børne‐ og ungehus på Lyngbyvej (sagsnr. 903580). Borgmesteren har bedt mig svare, da 
spørgsmålene vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Jeg har forhørt mig om sagsstatus, og jeg har fået oplyst, at sagsbehandlingen er påbegyndt i december 2020. 
Sagsbehandleren har også i december taget kontakt til ansøger for at oplyse, at sagsbehandlingen opstartes. Der er 
således igangværende dialog og aktivitet på sagen, og vi arbejder naturligvis på at behandle byggesagen så hurtigt 
som muligt.   
 
Der er – som du også oplyser – ansøgt om byggetilladelse den 12. november 2019. Det betyder imidlertid ikke, at 
sagen har ligget helt stille indtil nu. I månederne efter ansøgningen har sagen været til behandling i forskellige 
afdelinger – vejmyndigheden, BBR og miljø – og der er også fremsendt supplerende og revideret projektmateriale. 
Herefter har der beklageligvis været en længere periode, hvor sagen har afventet den videre byggesagsbehandling, 
men som oplyst ovenfor, er vi nu ved at se på sagen.  
 
Som du sandsynligvis er klar over, har vi for tiden rigtig mange byggesager, og det betyder desværre også længere 
sagsbehandlingstider. Vi er også bevidste om, at den konkrete sag har haft et længere sagsforløb, og at det i 
sådanne tilfælde kan være utilfredsstillende for ansøger. Af den årsag arbejder vi også målrettet på at nedbringe 
sagsbehandlingstiderne, så det på sigt bliver hurtigere at få en byggetilladelse i Københavns Kommune. 
 
Jeg håber, at du med ovenstående har fået klarhed over sagens aktuelle status.   
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
Vicedirektør 
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 

 


